

Protokoll från U-sektion

Plats: Bergslätt

Tid: måndag 7 mars 2021 klockan 19:00

Närvarande: Jonas M, Mattias J, Maria, Patrik, Sofia Sandberg, Johan Johansson, Tobias Nolberg Svensson (deltar via Google Meet).

§ 1 Mötet öppnas

Alla hälsas välkomna och mötet förklaras öppnat.

§ 2 Dagordningens godkännande

Mötet godkänner dagordningen.

§ 3 Val av justerare

Till justerare väljs Johan Johansson.

§ 4 Genomgång av föregående protokoll samt protokoll från styrelse

Föregående protokoll från ungdomssektionen samt styrelsen går igenom.

Protokoll u-sektion

- Lagindelning – P05/06 har inte beslutat vilken serie de ska spela i, P07/08 har beslutat att spela i 13/14-årsserien.
- Ungdomssektion – fortsatt behov av påfyllning av medlemmar i sektionen från de yngre lagen
- Ansökan till XL-hjälpen har skickats in på nytt gällande gjutning av grundplattor till avbytarbås
- Melleruds plast skänker inte vattenflaskor – Patrik ska ta in offert på inköp av vattenflaskor

Protokoll styrelse

- Sommarcupen ställs in.
- Avbytarbås till B-plan är på G (byggs av AME)

§ 5 Lagindelning

- F11/12 önskar att dela laget i F11 och F12– problem att få tränare till F12 har uppstått – Mattias J pratar med Sofia E (tränare i F11/12) om att det primärt får lösas genom att laget fortsatt får träna ihop, Mattias J och Jonas kikar på om sektionen kan stötta upp i arbetet med att hitta fler tränare för att kunna dela laget genom att skriva en skrivelse till föräldrar med en önskan att få någon att engagera sig
- P/F14/15 har behov av att dela laget i pojk och flicklag – tränarna har skickat ut frågan till föräldrar om att ställa upp som tränare men man har inte fått ngt svar – det beslutas att Tobias N som tränar laget tar fram lista på samtliga föräldrar i laget som lämnas till Patrik och Jonas som kikar på om sektionen kan stötta upp i dialog med föräldrar för att hitta ngn som kan tänka sig att ta över tränarrollen

§ 6 New Body

Försäljningen har genomförts under februari månad, än går det att göra efterbeställningar. Försäljningen har gått bra och det lutar åt att vi kommer att få en förtjänst på ca 50 000 kr till föreningen.

§ 8 Utdrag belastningsregistret

Styrelsen har beslutat att alla ledare i föreningen samt övriga engagerade ska lämna in utdrag ur belastningsregistret. Få har lämnat in – Jonas påminner på nytt genom att skicka ut en uppmaning om detta i ledarlänken.

§ 9 Matchställ

Inventering av nuvarande matchställ måste genomföras – Jonas kontaktar respektive lagledare för avstämning gällande behov av kompletteringar till befintliga ställ alt om nya ställ behövs. Patrik kollar över sponsoravtalen vad gäller matchställen - förhoppningen är att Gillack, Swedal och Länsförsäkringar fortsatt vill sponsra ställen.

§ 10 Hyra av konstgräsplan för träning

Fråga har framförts om ungdomslagen ska få pengar från föreningen för att hyra konstgräsplan för träning – Jonas tar med frågan till styrelsen om vad som ska gälla – ungdomssektionen beslutar att föreslå till styrelsen att divisionslagen ska ges möjlighet att träna på konstgräs för en bestämd maximal summa.

§ 11 Administratör för ungdomssektionen laget.se

Sofia S tar över administratör för ungdomssektionen efter Frida E – Jonas pratar med Frida om ett överlämnande.

§ 12 Träningsstider utomhus

Möte med ledarna för att sätta träningsstider utomhus genomförs digitalt pga restriktioner- mötet genomförs som ett Google Meet-möte den 21 mars kl 19.00 – Jonas skickar ut kallelse.

§ 12 Domaransvar

Mattias J och Johan Johansson tar ansvar för utbildning av domare samt tillsättning av domare till matcher, Johan ersätter därmed Matthias O. Domarutbildning ska genomföras men avvaktar att föreningsutbildningen som ska hållas nu under mars har genomförts. Mattias och Johan återkommer med ett upplägg för hur utbildningen ska kunna genomföras.

§ 12 Fotbollsskolan

Beslut behöver fattas gällande om fotbollsskolan ska genomföras eller inte. Styrelsen har meddelat att man gärna ser på ett upplägg för att kunna genomföra den. Patrik kollar upp om vi kan få 4 – 6 ungdomar som sökt om kommunala sommarjobb.

Patrik kikar på att upplägg med att föreningen genomför fotbollsskolan i egen regi:

- alla får boll, t-shirt, vattenflaska
- ingen lunch men ett mellanmål serveras
- träning sker i mindre grupper uppdelat på flera tillfällen under dagen

Frågan om fotbollsskolans genomförande tas upp med styrelsen på nytt för att få ett beslut.

§ 11 Övriga frågor

- Någon bör ta över ansvaret för att ta beslut om när man får börja träna på planerna nu när Mats slutar - Jonas och Patrik tar med sig frågan till styrelsen
- Ungdomssektionens årshjul tas upp för revidering vid nästa möte
- Patrik informerar om läget med konstgräsplan – möte ska hållas med KSAU i nästa vecka, bygglov är ännu inte beslutat.
- Barnkonventionen är lag - Maria kollar upp om föreningens styrdokument behöver uppdateras.
- Patrik jobbar vidare med att få in sponsorpengar, Patrik kollar upp om Purtech fortsatt vill sponsra så som skett tidigare år
- Målvaktsträning pågår i gång/vecka
- Ungdomssektionen beslutar att genomföra sektionmöten som fysiska möten i möjligaste mån
- Nästa möte hålls i april – Jonas kallar.

Vid pennan

Maria Andersson